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Po odpoczynku w meczu z Villarealem, gdzie pojawił się na boisku w

końcówce, jutro poprowadzi ponownie drużynę Romy. Radja Nainggolan,

który znajduje się w świetnej formie, udzielił wywiadu dla Sky Sport.

Jakie chwile przeżywasz?

- Osobiście przeżywam świetne chwile, ale również dobry moment przeżywa zespół,

gdyż jest regularność wyników, choć jesteśmy nieco w tyle, ale też Napoli jest za

nami. Mam nadzieję być nadal w takiej formie i mam nadzieję, że zespół może

kontynuować swoją grę i uzyskać wiele zwycięstw. 

Liga pokazuje, że jest jeden dojrzalszy zespół?

- Tak, choć popełniliśmy błędy w pewnych meczach, gdzie mogliśmy spisać się

lepiej. Żałujemy dzisiaj, ale teraz musimy jedynie koncentrować się na meczach,

które przed nami i grać dobrze, tak jak gramy w tej chwili.

Jak widzisz wzrost formy Interu z Piolim?

- Znam dobrze Pioliego, gdyż grałem u niego swój pierwszy cały sezon w pierwszym

składzie i dziękuję mu za rozwój, jaki zaliczyłem. Uważam, że jest wielkim trenerem,

podoba mi się sposób, w jaki pracuje i widać to też po dobrych wynikach z Interem.

To będzie trudne spotkanie, zespoły mają mocnych graczy i wiele jakości, man

nadzieję, że wyjdzie piękny mecz i że możemy wygrać.

Kontaktowałeś się kiedykolwiek z Interem?

- Osobiście nie, to rzeczy, o których nie wiem i które dotyczą klubów.

Jak ważne będzie zatwierdzenie Spallettiego?

- Widać po wynikach, uważam, że jest wielkim trenerem, który wymaga dyscypliny.

Staramy się dawać z siebie maksimum, aby wdrażać jego grę, choć nie zawsze jest

łatwo, ale robimy wszystko w tym kierunku. Odkąd przyszedł wyniki są bardzo

dobre i dla mnie osobiście jest jeszcze lepiej, zatem mam nadzieję, że zostanie.

Pozycja trequartisty?

- Na pierwszym treningu grałem w środku pola, potem zdecydował się ustawić mnie

tam i był to dobry wybór, gdyż również mi ta pozycja podoba się coraz bardziej.

Staram się grać na niej perfekcyjnie, tak jak chce trener.

Co oznaczałby nowy własnościowy stadion?

- Ogółem uważam, że własnościowy stadion otwiera nowy cykl piłkarski, myślę, że

we Włoszech jest zbyt dużo starych stadionów i że trzeba dokonać zmian. Zespół
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taki jak Roma musi mieć swój stadion, który może stać się nowym domem, aby

uzyskiwać jeszcze lepsze wyniki.

Lyon?

- Wolałem inny zespół, łatwiejszy na papierze, ale wcześniej czy później trzeba

zagrać ze wszystkimi i tak samo ich wyeliminować. To nie będzie łatwy mecz, ale z

naszą jakością możemy ich pokonać.

Kogo obawiasz się najbardziej?

- Lacazette, który dużo strzela w tym sezonie. Jest Yanga-Mbiwa, który pozostawił

po sobie piękne wspomnienia, na pewno nie będzie to łatwy pojedynek.
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